
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 461

Vil ministeren snarest oversende STARs notat af 28. februar 2018, omtalt i

Weekendavisen den 8. juni 2018, hvori STAR redegører for, at kontanthjælps-

modtagere ramt af loftet har en lavere tilgang til beskæftigelse end andre kon-

tanthjælpsmodtagere, og vil ministeren forklare, hvorfor han ikke har sendt det

pågældende notat til Folketingets Beskæftigelsesudvalg, men tværtimod sam-

me dag har udsendt en pressemeddelelse, hvor han bruger ministeriets ef-

fektanalyse til at underbygge påstanden om, at kontanthjælpsloftet bringer

flere i arbejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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